
Møtereferat

Møtet gjelder Samarbeidsutvalg

Dato og tid Tirsdag 11.06.24, kl.19.00-20.30 og kl.20.30-21.00

Sted Granåsen barnehage

Deltakere Tonje S. Strand - ansatterepresentant
Vibeke V. Holck - ansatterepresentant
Susanne Wæraas-Eriksen Foreldrerepresentant
Thina J Eid - avdelingsleder

Referent Thina J Eid

Møteinnkaller Anna Ingeborg

Meld forfall til Anna Ingeborg

KL.19.00-20.30 Husvise samarbeidsutvalg

Sak 1 Godkjenning av innkalling og referat

15.02.24 15.02 24 SU Møtereferat Granåsen barnehage

Oppfølging av innmeldte saker.

Drivhus.

Det er i samarbeid med foreldre etablert flere plantekasser på dugnaden i juni. Vi har ikke pr. satt opp nytt drivhus,
men er i planleggingsfasen. Det vil trolig være behov for ny dugnad for å sette opp dette.

Videreutvikling av lekeplassen.

Ut over å etablere plantekasser har barnehagen fått bestilt opp solseil over sandkassa. Det er utover dette ikke
etablerte nye lekesoner.

Plan om dugnad til høsten - tydelig bestilling om hva som skal gjøres. Barnehagen melder behov til AU om eventuelt
samskaping av lekesoner. Vi legger plan for hvor nytt drivhus skal stå, samt plan for innkjøp av drivhus

Parkering:

Det er etterspurt tilbakemelding til Trondheim bydrift om eventuelle endringer. Vi er i påvente av svar.

Sak 2 Ny åpningstid fra 01.08.24

Viser til beslutning om endring av åpningstid 15.02 2024. Barnehagens nye åpningstid vil fra 01.08 2024 være 07.00 -
16.30

Innspill fra møte den 12.02 2024

● Det er forståelse for behovet for endringer i åpningstiden
● Det er forståelse for at økt kjernetid kommer alle barna til gode
● Det er innspill på at dette kan enhetsleder bestemme i tråd med retningslinjer i Trondheim kommune.

https://docs.google.com/document/d/1T5bWSkm8WDrRkziQbZactD5Q0-uF_MUsptpKLGujFlw/edit#heading=h.qrxz3qla3sh6
https://docs.google.com/document/d/1kO7-PB3xcgXpTa6rqBLqCl-7ObWOM-NwKlAD9nqi0SA/edit#heading=h.qrxz3qla3sh6


● Saken er drøftet videre i overordnet samarbeidsutvalg ved enheten

Sak 3 Ny rutine ved for sent hentet barn

Ny rutine ble lest gjennom. Det ble oppfordret til at rutinen blir gjennomgått på foreldremøte høsten 2024

Rutine når barn hentes for sent

Sak 4 Ny rutine informasjon til foreldre, jfr foreldreundersøkelsen

I lys av foreldreundersøkelsen er det utarbeidet en ny rutine for å styrke informasjonsflyt mellom foreldre og
barnehage. Rutinen ble gjennomgått, med oppfordring om at denne ble sak på foreldremøte høsten 2024.

Rutine ved informasjonsflyt mellom hjem og barnehage

Sak 5 Opptak og bemanning , høsten 2024

Opptak av barn er nå ferdigstilt, men vi er forberedt på at det kan komme endringer.

Barnetallet er styrende for barnehagens budsjett. Vi har ennå noen ledige plasser på alle tre småbarnsbasene ved
enheten.

Nordlys 30 barn - fordelt på to baser

Himmeltoppen er 39 barn, inndelt i tre grupper deler av dagen.

Grunnet endringer i barnetall og i personalgruppa må det påregnes noen endringer i de ulike teamene på enheten. Når
antall barn er avklart vil endringene gås gjennom i samarbeid med tillitsvalgte. Deretter vil informasjonen bli sendt ut
til foreldregruppa.

Sak 6 Evaluering av tradisjoner-påskefrokost, dugnad

Påskefrokost- hyggelig treff i barnehagen. Foreldrene har med mat. AU bidrar med drikke. Barna gir uttrykk for at
dette er stas. Småbarn og storbarn har samtidig på samme dag. Dette fungerer relativt godt, men det være
utfordrende å dele seg mellom to avdelinger. Foreldre kan også gå mellom avdelingene ved behov.

Sommerfest: Hyggelig avslutning. Foreldre tar med mat og drikke. Det er underholdning med sang mm fra barna, samt
roseutdeling for skolestartere. Det er mulighet til at flere i familien kan delta når vi er ute. Barnehagen tydeliggjør at
flere enn foresatte og søsken kan delta.

Dugnad - har vært nok oppmøte av foreldre til å gjennomføre planlagt arbeid. Det vil bli satt opp ny dugnad til høsten.
Det er ønskelig å få informasjonen min. 14 dager før gjennomføring, samt en reminder dagen før. Dette sendes ut i
Vigilo

Sak 7 Barnehagens årsplan i site:

Barnehagen er i prosess med å utarbeide siteversjon av årsplanen. Dette skal gjøre det lettere å holde årsplanen
oppdatert og fremme god og tydelig informasjon .

Vi arbeider for at denne skal publiseres i august.

Sak 8: Redusert åpningstid på inneklemte dager.

Barnehagen sender ut melding til foreldre om hvem som skal betyde barnehageplassen ved inneklemte dager. Vi
planlegger bemanning ut ifra dette. Det vil ikke være samme argumentasjonsgrunnlag for endring av åpningstid som
jul og påske. Det vil derfor ikke være grunnlag for å redusere åpningstid på disse dagene.Innspillet legges fram i
koordinerende SU ved enheten

https://docs.google.com/document/d/1XhWfIf8G8wHGnn8hUm7VPnqRCLBU6GVxy0WDehgyYzY/edit#heading=h.mxt1epymywmn
https://docs.google.com/document/d/1djM8x7H4kgRWiEI9Wmz1_UtQNzUva4J1Ogj1CNb7SD8/edit


Sak 9 foreløpig informasjon om VM

Det er per 11.06 ikke avklart antall uker vi ikke kan drifte i barnehagebygget i Granåsen. Vi vil trolig få tildelt bygg på
Stavset som tidligere ble benyttet til drift av barnehage. Vi er påvente av nytt møte med en kjøreplan for flytting.

Det er viktig at barn, foreldre og ansatte blir ivaretatt på en god måte og vi skal informere ut når mer er avklart.


